
Voetpad Rijswijkbuiten - Bogaardplein

Gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 november 2021.

Inleiding:

Na aanleiding van gesprekken met inwoners in Rijswijkbuiten in combinatie met een online

enquête is gebleken dat er behoefte is aan een voetpad van Rijswijkbuiten naar het

Bogaardplein.

Overwegend dat:

● In Rijswijk volop wordt ingezet in voorzieningen voor voetgangers.

● Er geen voetpad is van Rijswijkbuiten is naar het Bogaardplein.

● Lopen op het fietspad gevaarlijke situaties met zich meebrengt en dus geen optie is.

● We Rijswijkbuiten beter willen laten aansluiten bij Rijswijk.

Verzoekt het college:

● In kaart te brengen wat de kosten zijn voor het aanleggen van een voetpad en dit als

voorstel aan de raad te sturen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens  Wij. Rijswijk: Namens Beter voor Rijswijk: Namens PvdA Rijswijk:

Jeffrey Karremans Dennis Cupedo Wil van Nunen

Raadslid Raadslid Raadslid

Namens Rijswijks Belang:

Annemie Koegler


